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Onderwerp PAS-melders

Beste heer van Voorst, 

Uw vragen van 11 september 2023 kunnen wij als volgt beantwoorden:

Landelijk zijn duizenden agrariërs buiten hun schuld in overtreding omdat ze zonder vergunning 
stikstofneerslag veroorzaken. 

Naar aanleiding hiervan heeft Hart de volgende vragen:
1. Om hoeveel agrariërs gaat het in Meierijstad?
2. Kan het college agrariërs bijstaan om legalisatie te versnellen? Zo ja, hoe? En: biedt u die 

hulp al of bent u voornemens dat te doen?

Antwoord:
1. Om hoeveel agrariërs gaat het in Meierijstad?
Binnen Meierijstad gaat het om 60 agrarische bedrijven (stand van zaken maart 2023).

2. Kan het college agrariërs bijstaan om legalisatie te versnellen? Zo ja, hoe? En: biedt u die 
hulp al of bent u voornemens dat te doen?

Het versnellen van de legalisatie valt niet onder het bevoegd gezag van de gemeente Meierijstad, 
maar onder het gezag van de provincie Noord-Brabant. De provincie heeft hier een website voor 
ingericht met onder andere een pagina “veelgestelde vragen legalisatie PAS-melders”. Zie 
navolgende link: https://www.aanpakstikstofbrabant.nl/ondersteuningsloketstikstof/pas-
melders/veelgestelde-vragen-legalisatie-pas-melders/default.aspx#question=2407132,2407157 
De gemeente kan de ondernemer doorverwijzen naar de provincie, maar heeft in het bijstaan van 
de PAS-melders geen specifieke rol. 

Met vriendelijke groet,
J. Goijaarts en J. van Burgsteden
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